

PROTOKOLL

Styremøte TGK 30.10.19

Golfsenteret

Tilstede:

Terje Skogseth, Kolbjørn Hole, Finn Hjulstad, Kathrine Koren Bjertnes, Ruben Kjølås, Ingunn Pettersen, Roger Lysholm

Ikke tilstede: Marius Mattson, Yrr Mörch,

Sakliste:

1. Godkjenne innkalling
 - i. Godkjent
2. Protokoll, signering
 - i. Signert.
3. Strategi, planer og tiltak, se på 4 fokusområder.
 - i. Ikke gjennomført i dag
4. Status DL
 - i. DL rapporterte status etter en rekordlang sesong. Klubben har fortsatt utfordringer med en stram økonomi som krever god styring. Jørn har hatt sin siste arbeidsdag og er fra nå av pensjonist. Det er iverksatt et arbeid med overføring av kompetanse.
5. Regnskap med månedsrapport, status medlemsavgift
 - i. Regnskap pr 30.09.19 gjennomgått.
 - ii. DL setter opp en oversikt over samarbeidsavtaler opp mot resultat i år og budsjett neste år.
 - iii. Likviditetsanalyse for 2019 foreligger. Analysen viser at likviditeten ved årsslutt også i år er stram. Tiltak må iverksettes for å sikre at vi er likvid gjennom året.
 - iv. Fortsatt utfordrende at vi ikke har oversikt og forutsigbarhet i tildeling av offentlige tilskudd fra kommunen og hvor stor moms kompensasjonen er.
 - v. Vi er nesten i mål med opprydding i kontingenter etter bruk av inkassofirma.
 - vi. Regnskapstallene tas til etterretning.
6. Medlemstall
 - i. 827 på 19.10.19

7. Saker fra medlemmene:

- i. Svar på brev til K. Jaraaker. Brev behandlet og godkjent i styret. Svar sendes av styreleder sammen med svar om disponering av parkeringsplass til klubbmester: Klubbmester tildeles en parkeringsplass, klubben legger ingen føringer for hvordan denne plassen disponeres av klubbmester.

8. Vedta komiteer og fyller der vi mangler

- i. Ikke behandlet på dette møtet.

9. Medlemsmøter

Neste medlemsmøte: Tirsdag 12.11.19 kl 18.00, DL booker rom og avsjekker klokkeslett.

10. Møteplan styret

- i. Neste møte blir: 17.11.19 kl 17.00 på Golfsenteret

11. Utbedring av range:

- i. Styremedlem FH kom etter innspill fra medlem med ønsker om et samarbeid om en plan for utarbeidelse av en bedre range. DL går en runde med banemester m.fl. og henter inn informasjon om hva som må til for å få et prisoverslag på en grønn range.

12. Eventuelt:

- i. Styret vil gjennom vinteren gjennomføre en organisasjonsutviklings prosess som skal sikre at vi har en god fungerende effektiv organisasjon til beste for medlemmene. Til neste styremøte oppfordres medlemmene til å forberede seg på hvordan en slik prosess kan gjennomføres.
- ii. DL har hatt dialog med Golfbundet angående medlemsregister. Golfbox skal brukes som register inntil et annet register er levert og godkjent av NIF, NGF følger opp mot NIF.

13. Evaluering av møtet

- i. Ikke gjennomført denne gangen

14. Egen tid styret

- i. Ikke gjennomført denne gangen.

SIGNATUR:

Luben Bjørkø
Bjørn Sole

Styremedlem
[Signature]